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Aanwezig:
Mevr.drs. A.J. Dekker (voorzitter), mevr.mr. J.G.J. Kamp (gedeputeerde), J.G.P. van Bergen
(gedeputeerde), dr. R. Bisschop (SGP), J.D.A. Boeschoten (LPF), M.C. Dijk (PvdA), drs. J.F.M.
Gaillard (VVD), Göçman (GL), S.J. Klarenbeek (VVD), H. Hooijer (VVD), mevr. G.B. van Keulen-
Saenger (D66), H.R.A.L.Klein Kranenburg (CDA), C.J. van Kranenburg (CU), mevr. A.E. Melse-
Barten (SP), W. de Niet (CDA), drs. B. Nugteren (GL), drs. J.P. Overbeek (PvdA), mevr. P. Pieper-
Hagen (CDA), P.C. Pollman (PvdA), mevr. A.H. Raven (CDA);

Overige aanwezigen: mevr.drs. J.J.C. Stam (adj. Griffier) en mevr. G. van Weerd (notuliste); drs. H.
Schoen, mr. F.A. Linthorst, de heer P. van der Lugt.

Afwezig: drs. A. Najib,

���2SHQLQJ
De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom.

���0HGHGHOLQJHQ
De voorzitter deelt mede dat de vergadering een besloten karakter krijgt, gelet op de vertrouwelijke
informatie die gedeputeerde Kamp met deze commissie wil delen. De voorzitter verzoekt de gasten de
zaal te verlaten.

De voorzitter opent hierna vervolgens het openbare deel van de vergadering.

De heer Van Bergen zet uiteen dat de provincie een convenant heeft gesloten met de PBC. Het college
van G.S. vertrouwt op een constructieve samenwerking.
De PBC nodigt de commissie uit om op de locatie van de PBC te Houten op bezoek te komen. De heer
Van Bergen stelt voor daarmee in te stemmen en op dat moment ook de voortgangsrapportage door te
nemen. Tevens zal de commissie op dat tijdstip nader over ontwikkelingen worden geïnformeerd.

Voorts merkt de heer Van Bergen op dat gewerkt wordt aan de voorbereidingen van het nieuwe
Cultuur Convenant 2005-2008. Hijzelf is daarvan de “trekker”. Binnenkort ontvangt deze commissie
de nota “Jonge Ruimte”. De nota heeft betrekking op een verkenning naar culturele ontwikkelingen in
Midden Nederland.
Voorts kondigt hij aan dat de staatssecretaris op 4 september a.s. een bezoek zal brengen aan de
provincie Utrecht.

Uitvoerig zet de heer Van Bergen daarna uiteen dat het Prins Bernhard Cultuurfonds en Nationaal
Restauratie Fonds bereid zijn om zgn. “nieuw geld” dat door de provincie beschikbaar wordt gesteld
medio 2004 te verdubbelen. Dit is goed nieuws, gelet op de schaarse beschikbare subsidies. Het college
van G.S. stelt derhalve voor om een bedrag van 1,5 miljoen euro voor de restauratie van gemeentelijke
monumenten in te zetten en dit bedrag door de fondsen  te laten verdubbelen. Overigens is hierover ook
overleg gaande met gemeenten; wellicht dat ook zij op dit terrein een rol kunnen spelen.
De heer Van Bergen hoopt dat de Provinciale Staten voornoemd voorstel in 2004 zullen accorderen.
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De voorzitter geeft gelegenheid om vragen te stellen.

De heer De Niet en mevrouw Van Keulen vragen naar de relatie, ook in de toekomst, tussen de PBC en
de plaatselijke bibliotheken.
De heer Van Bergen antwoordt dat de PBC “oude stijl” zal gaan verdwijnen. Daarvoor in de plaats zal
een nieuwe serviceorganisatie voor bibliotheken komen. Het is niet ondenkbaar dat zowel de PBC als
de gemeentebibliotheek Utrecht, die beiden know how en kennis in huis hebben, in een wat
concurrerende positie ten opzichte van elkaar zullen geraken, voor wat betreft de ondersteuning van
basisbibliotheken. Op voorhand is niet aan te geven of dat strijdig met elkaar zou kunnen zijn.
De voorzitter stelt voor de discussie op dit punt te hervatten tijdens het werkbezoek aan de PBC te
Houten.

Op vragen over de monumentensubsidie, antwoordt de heer Van Bergen dat de bijdrage van de fondsen
wordt gelimiteerd tot een bedrag van 2,5 miljoen euro.

���9HUVODJHQ�
a. van de vergadering van 2 juni jl.

Het verslag van deze vergadering wordt vastgesteld.

De heer Overbeek memoreert dat hij in de vergadering van 2 juni jl. vragen heeft gesteld over
de wenselijkheid om op locatie te gaan vergaderen. Een duidelijk antwoord heeft hij nog niet
vernomen.
De voorzitter laat weten dat deze vraag aansluit bij de werkwijze van de commissie. Haar
voorstel is om deze kwestie nader uit te werken in het statenprogramma. Aldus wordt besloten.

b. vergadering van 16 juni jl.
- Pag. 5, 7e alinea, 2e regel: “Noord Holland” wordt gewijzigd in “Zuid Holland”.
- De tekst, zoals geformuleerd onder toezegging 11, zal ook worden opgenomen in het

verslag en vervangt terzake de tekst op blz 6, waar de voorzitter deze conclusie trekt.
Met in achtneming van voorgaande aanpassingen, wordt het verslag van deze vergadering
vastgesteld.

c. vergadering van 23 juni jl.
Het verslag van deze vergadering wordt vastgesteld.

Besloten wordt voorts dat de actiepunten en toezeggingen, die uit de verslagen voortvloeien, voortaan
tegelijkertijd met de notulen zullen worden behandeld.

3RUWHIHXLOOH�-�*�3��YDQ�%HUJHQ
���2QWZHUS�6WDWHQYRRUVWHO�DGYLHVDDQYUDDJ�LQ]DNH�]HQGWLMGWRHZLM]LQJ�UHJLRQDOH�RPURHS
De voorzitter geeft het woord aan de heer P. v.d. Lugt, algemeen directeur van RTV Utrecht.

De heer V.d. Lugt licht de voorgeschiedenis van RTV Utrecht in het kort toe en verzoekt de commissie
positief te adviseren over voorliggende adviesaanvraag van het Commissariaat voor de Media inzake
zendtijdtoewijzing regionale omroep. De centrale doelstelling van RTV Utrecht is om te voldoen aan
de wensen en behoeften van de inwoners van de provincie Utrecht.

De heer Van Bergen zet uiteen dat RTV Utrecht voldoet aan de eisen van de Mediawet.
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Hij kondigt aan dat er op 14 november a.s. in Utrecht een symposium zal worden gehouden over de
maatschappelijke functie van de regionale omroep.
Spreker memoreert voorts dat een nieuwe geïntegreerde cultuurnota intern in voorbereiding is. O.a.
wordt daarin ook de maatschappelijke functie van de regionale omroepen onder de loep genomen. Het
omroepbeleid zal aan het einde van het jaar met de commissie worden besproken, wellicht op locatie.
RTV Utrecht heeft nl. laten weten de commissie graag op locatie te willen ontvangen. Wellicht is dat
een goed moment om inhoudelijk van gedachten te wisselen over het beleid van de regionale
omroepen.

Mevrouw Raven stelt voor om voorliggende adviesaanvraag als een sterstuk aan de staten te
presenteren. Naar aanleiding van de adviesaanvraag stelt zij de volgende vragen.
Met ingang van 2004 zal de subsidie voor RTV Utrecht worden betaald uit het Provinciefonds. Haar
voorkeur gaat ernaar uit dat het desbetreffende subsidiebedrag wel als zodanig wordt geoormerkt.
Graag wil zij vernemen of de hoogte van de subsidie in 2004 al dan niet gelijk zal blijven aan de
subsidie die in voorgaande jaren is verstrekt.
Voorts vraagt zij wanneer àlle inwoners van de provincie Utrecht de mogelijkheid krijgen om RTV
Utrecht te ontvangen. Inwoners in gemeenten als De Venen, Abcoude en Loenen hebben die
mogelijkheid nog steeds niet allemaal.
De heer Van Kranenburg onderschrijft het voorgaande. De provincie dient zijn invloed aan te wenden
om ervoor zorg te dragen dat de zgn. onrendabele gebieden ook op een kabel worden aangesloten.
Duidelijk is dat het hier een geldkwestie betreft.

Mevrouw Van Keulen vindt het wat mager dat uitsluitend de Universiteit Utrecht als afgevaardigde van
onderwijs en educatie participeert in het Programmabeleid Bepalend Orgaan (PBO). Ook mist zij een
vertegenwoordiging van jongeren in het orgaan.

Mevrouw Melse geeft er de voorkeur aan dat de termijn om op de adviesaanvragen te reageren voor
alle provincies gelijk wordt gesteld.

De heer Pollmann wil eerst nader fractieberaad over de vraag of deze adviesaanvraag als sterstuk aan
de staten kan worden voorgelegd. Ook hij noemt de samenstelling van het PBO nogal beperkt. Zo mist
hij de ROC’s bij de vertegenwoordiging van onderwijs en educatie. Ook ontbreken bij de
vertegenwoordiging van maatschappelijke zorg en welzijn de zorginstellingen. Voorts noemt hij de
Provinciale Raad van Kerken beslist niet representatief voor alle kerkgenootschappen en
genootschappen op geestelijke grondslag.
De heer Van Kranenburg is eveneens van oordeel dat de Provinciale Raad van Kerken geen goede
representant van alle kerken kan zijn.
Mevrouw Raven wijst erop dat alle kerken en genootschappen de gelegenheid hebben gehad zich aan
te melden voor participatie in het PBO. De Raad van Kerken, zijnde de koepel van met name de
kerkgenootschappen, heeft dat ook daadwerkelijk gedaan, echter, dat is geenszins van boven opgelegd.
De voorzitter constateert dat er de nodige ruimte is geweest voor het creëren van representativiteit,
echter, deze ruimte is kennelijk niet voldoende benut.

De heer Gaillard pleit voor een zekere terughoudendheid van de provincie Utrecht, daar waar het gaat
om de betrokkenheid bij de regionale media. Z.i. dient de provincie zich min of meer te beperken tot
het toetsen van de financiele criteria.
Een kritische opmerking maakt hij over de controverse die kennelijk bestaat tussen het Utrechts
Nieuwsblad en RTV Utrecht.
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De heer Van Bergen zet uiteen dat de provinciale middelen voor de regionale omroepen, die door de
rijksoverheid beschikbaar worden gesteld, na 1 januari 2004 op een zelfde niveau zullen blijven.
In IPO-verband is gesproken over het tegelijkertijd reageren op de adviesaanvraag van het
Commissariaat voor de Media. Echter, daarvoor ontbrak de noodzaak omdat er een eindtijdstip voor de
advisering van de colleges van Gedeputeerde Staten is vastgesteld.
Spreker wijst erop dat de staten al eerder hebben ingestemd met de samenstelling en de
representativiteit van het PBO; een en ander spoort ook met de Mediawet. Wanneer (de meerderheid
van) de staten terzake nu een andere wens hebben, dan verneemt hij dat graag.
Spreker deelt de mening van de heer Gaillard voor wat betreft de enigszins terughoudende rol van de
provincie.Wel dient de provincie in beleidsmatig opzicht stil te staan en intern van gedachten te
wisselen over de regionale omroepen.
Ook hij heeft kennisgenomen van de controverse tussen het Utrechts Nieuwsblad en RTV Utrecht.

De heer V.d. Lugt gaat in op de mate van ontvangst van RTV Utrecht in de provincie. Zij die de
beschikking hebben over een digitale ontvanger of kabel kunnen RTV Utrecht ontvangen. Wegens een
conflict tussen UPC en Casema konden de inwoners van Abcoude RTV Utrecht nog steeds niet
ontvangen, echter, binnenkort zal dat wel mogelijk worden.
Hij onderschrijft de wens van deze commissie dat alle inwoners van de provincie Utrecht RTV Utrecht
moeten kunnen ontvangen.

Gehoord de discussie, constateert de voorzitter dat de fracties, met uitzondering van de Christen Unie
en de SGP, positief adviseren over voorliggende adviesaanvraag.
De heer Van Kranenburg en de heer Pollmann behouden zich het recht voor om over deze
adviesaanvraag eerst nader met hun fractie van gedachten te wisselen.
Deze adviesaanvraag zal binnenkort geagendeerd worden voor de statenvergadering, echter, niet als
een sterstuk.
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Dit overzicht zal in de volgende vergadering bij de behandeling van de notulen van vergaderingen
worden doorgenomen.

���8LWQRGLJLQJ�YRRU�ZHUNEH]RHN�JHPHHQWHELEOLRWKHHN�8WUHFKW
De commissie wil graag gebruik maken van deze uitnodiging. De griffie zal zorgdragen voor een
afspraak.

����8LWQRGLJLQJ�´:HUN�LQ�XLWYRHULQJ´�YDQ�7UDMHFWXP��LQVWHOOLQJHQ�YRRU�0XOWLGLVFLSOLQDLUH.LQGHU��HQ�-HXJG]RUJ�
Ook over deze uitnodiging is de commissie positief. De griffie zal nagaan of er mogelijkheden zijn om
een gezamenlijke bijeenkomst te organiseren; stroomlijning van een en ander verdient de voorkeur,
aldus de voorzitter. Wanneer dat niet mogelijk is, dan hebben alle fracties alsnog de mogelijkheid om
individueel contact op te nemen met Trajectum.
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De voorzitter wil de discussie over de jeugdzorg op dit moment niet aangaan. Zij wijst erop dat dit
onderwerp ook is geagendeerd op de Termijn agenda. Ook zal een en ander weer aan het eind van het
jaar aan bod komen.

����5RQGYUDDJ
De heer Gaillard laat weten dat zijn fractie ongerust is over de gang van zaken bij De Stichting
Utrechtse Molens. Er doen zich grote tekorten voor in de afronding van restauratieprojecten. Ook is er
sprake van problemen bij de exploitatie van reeds gerestaureerde molens. Daarbij moet in acht worden
genomen dat de rijksbijdrage wordt verminderd.
Spreker heeft vernomen dat de problematiek al is besproken met portefeuillehouder Van Bergen. Graag
wil hij de portefeuillehouder verzoeken deze commissie nader te informeren.
Afgesproken wordt dat de griffie de heer Van Bergen zal verzoeken in de volgende vergadering van 15
september a.s. op deze kwestie terug te komen.

����6OXLWLQJ
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering.

7RH]HJJLQJHQ�LQ�GH]H�YHUJDGHULQJ
n.a.v. punt 03. De actiepunten en toezeggingen die uit de verslagen voortvloeien worden voortaan
tegelijkertijd met de notulen behandeld.
n.a.v. punt 10. De griffie zal de mogelijkheden nagaan om een bijeenkomst over het project ‘Werk in
uitvoering’ met Trajectum (jeugdzorg) t.b.v. alle fracties te organiseren.
n.a.v. punt 11. De portefeuillehouder informeert de commissie over de financiële problematiek van de
Stichting de Utrechtse Molens.

$FWLYLWHLWHQ
- 14 november a.s. in Utrecht een symposium zal worden gehouden over de maatschappelijke functie

van de regionale omroep.
- 17 november a.s. 17.00 tot 18.45 uur werkbezoek aan de Gemeentebibliotheek Utrecht.
- December werkbezoek aan  RTV Utrecht
- Werkbezoek aan de PBC te Houten als de voortgangsrapportage beschikbaar is.
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